

Happy March Parents, 三月份愉快的家長們

Don't forget to Spring Ahead this weekend. Please set your clocks one hour ahead on Sunday, March 12, 2017. We may lose an hour of sleep, but we will finally see more light in the evening.

不要忘記這個週末是春天的來臨，請在2017年3月12日星期日將時鐘撥前一小時，我們可能會失去一個小時的睡眠，但我們終於在晚上看到更多的陽光。

Don't forget that March 14 is Pi Day. Our math committee has planned fun things for our students on Tuesday. Did you know that In the Greek alphabets, **Pi** is the sixteenth letter? In English **p** is also sixteenth letter.

不要忘記3月14日是 π 日。我們的數學委員會星期二為我們的學生計劃了有趣的活動，你知道在希臘字母表中， π 是第十六個字母嗎？在英語中p也是第十六個字母。

If you haven't already done so, please nominate "A Champion in Education" at Haines. To nominate Haines' staff members who demonstrate excellence in education, go to www.tinyurl.com/hainesACE2017

如果您還沒提名，請提名興氏學校的傑出表現的「教育優勝者」，請到該網站 www.tinyurl.com/hainesACE2017

Every nominee will be honored in April and one person will win a \$100.00 cash prize. Nominations must be submitted by Friday, March 17. The ACE Awards is a new award to celebrate Haines' staff and teachers.

每一個被提名的人將在4月份獲得榮譽，其中一個人將贏得\$ 100.00 現金獎。提名必須在3月17日星期五之前提交。ACE獎是一個新的獎項，以表揚興氏員工和教師。

Our 3-8th grade students will be taking the PARCC tests during the weeks of March 20-March 27. I ask that your child be present for testing on those days and have breakfast, whether it is at home or at school and have a good night's rest.

School spirit will also be that week, so please be on the lookout.

我們的3-8年級學生將在3月20-27日的星期內參加PARCC考試，我懇請您們的孩子這些日子都有返學來參加考試，孩子要吃早餐，無論是在家裡還是在學校，晚上並有良好的休息。

學校精神週也將在這星期，所以請在留意。